

الكويت في 2019/1/7

إشارة ١٥ - ٩/٢/١٤/٢٠١٩

السادة / سوق دبي المالي المحترمين
تحية طيبة وبعد،،،،

Subject: NIND's disclosure about dealing with Rumors and news

الموضوع : افصاح من صناعات بشأن التعامل مع الشائعات والاذخار

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of article 4-4-1 of chapter four (Disclosure & Trenchancy) of the executive regulations of the Capital Markets Authority law, and Regarding the inquiry of CMA-Kuwait about what the Financial Times FT published on January 6, 2019 by titled "Abraaj nears deal to offload K-Electric stake to Shanghai Electric".

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، ووفقا لمتطلبات المادة رقم 4-4-1 من الفصل الرابع (الافصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون هيئة اسواق المال الكويتية، وبخصوص استفسار السادة / هيئة اسواق المال حول ما نشرته صحيفة الفاينانشال تايمز بتاريخ 6 يناير 2019 حول صفقة كهرباء كراتشي وشركة ابراج كابيتال.

NIND would like to announce that there is no material information that we should disclose, and nothing came to our attention that need to be disclosed.

نود الافادة بانه لا توجد اي معلومات جوهرية يتوجب علينا الافصاح عنها ولم ينم اي شيء الى علمنا يستوجب الافصاح.

We would like to stress that NIND makes disclosures in case of any material information that should be published.

علما بان مجموعة الصناعات الوطنية القابضة تقوم بعملية الافصاح في حال وجود اية معلومات جوهرية بتعين الافصاح عنها.

Sincerely,



شاكرين لكم حسن تعاونكم،،،،

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،،

Ahmed M. Hassan
CEO

احمد محمد حسن
الرئيس التنفيذي